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1. Plan samenleven 

• Zomeraanbod anderstalige kinderen en volwassenen 

• Praatwijzer 

Zie presentatie op teams ‘RACO’– toelichting door Bren Derycke 

Raadslid Patrick Claerhout: Taal coaching: vaststelling: in grote bedrijven wordt vaak niet meer 

ingezet op aanleren van Nederlands, maar eerder omgekeerd. Ploegbazen moeten de taal van de 

medewerkers van Polen, Bulgarije, ...   

Burgemeester Alain Top: ouders, en vooral de moeders kennen de Nederlandse taal niet en dit heeft 

een impact op leerachterstand.  

De vele initiatieven zetten breed in, oa schoolbabbels, praattafels, praatwijzer, letterbad tijdens de 

zomer, …. maar kunnen niet alles moeilijkheden ondervangen. 

 

2. Project zorgzame buurt ‘zandberg’ 

 

Zie presentatie op teams ‘RACO’– toelichting door Delphine Viaene 

 Melissa Depraetere: Wat houdt ‘andere’ in bij de bevaging, zoals wat zou je anders willen  in de 

buurt? - geen lijn in de antwoorden - heel divers, Delphine zal dit nog eens bekijken.  

De buurt verwacht dat er een fysieke plek is voor samen te komen, het huidig ‘buurthuis’ in Ubuntu 

is ontoereikend, onvoldoende beschikbaar. 

Lynn Callewaert heeft mee dat men in gesprek zal gaan met Ubuntu voor de herziening van 

beschikbare dagdelen binnen de samenwerkingsovereenkomst. Elk wenst zijn eigenheid wat het 

samenwerken niet makkelijk maakt. 

Melissa: Impact van huisbezoeken? Delphine geeft dat via de huisbezoeken vertrouwen groeit en zo 

komen ze meer af op bijv. participatiemomenten. 

 

 

3. Varia 

Jaarrekening en jaarverslag W13: toelichting 21/06 om 17u, iedereen ontving een mail. 

Vergaderverzoek wordt nog uitgestuurd naar alle raadsleden.  



Agendapunten 4 juli 2023? Enkel jaarverslag Bib. RACO juli. Wordt geannuleerd, volgende RACO 

29/08. 

 

Vraag Patrick Claerhout: inschrijvingsbeleid secundair? Blijkbaar positief voor ouders en kinderen. 

Hoe is het verlopen in Harelbeke? Wordt ook gedacht aan inschrijvingsbeleid voor basisonderwijs. 

Er is overleg gepland met CODI directies vrij, GO en stedelijk onderwijs. Terugkoppeling najaar. 

 

 

 


